
Stauning Skole – Stauning Bhv. 
Fællesbestyrelsen 

 

 
Dagsorden 

 
Bestyrelsesmøde: Tirsdag den 8/10 kl. 16.45 – 19.15 
 

 
Mødeleder: Inge  

Kaffe: Merete 

Afbud: Merete 

 
 

1. Tidspunkt 16.45 – 16.50 

        
Godkendelse af dagsorden 
 
Beslutning:  
Dagsorden godkendt 
 
 
 

2. Tidspunkt 16.50 – 17.00 

 
Kort nyt fra  

1. Elevrådet (elevråd)  
2. Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) 
3. Stauning Skole (medarbejderrep.) 
 
Til orientering: 
Elevrådet: Der er forslag om, hvorvidt Jette skal deltage i et elevrådsmøde mhp om der 

ved denne mødeform vil komme andre og nye ting frem? 
Børnehus: Tak til Jette og Marianne for at være med på første del af Børnehusets 

pædagogiske dag. Dejligt med input og forældreperspektiv ind i emnet 
forældresamarbejde. Kombineret med gode og meget konstruktive input til 
mulige ændringer of forbedringer. Tak for ros og anerkendelse for de ting, der 
virker. 

Børnehaven: Man er lige nu i fuld sving med at lave gaver til Connie, og planlægning ift. 
opstart af Katrine. Der arrangeres den årlige julehygge i Børnehuset. 

SFO. Der deltages i skole- hjem samtaler i 0. og 1. klasse. Sarah har startet kreativt forløb 
op, med dejligt mange interesserede. 

Vuggestue: Der arbejdes pt med sprogkufferten, som vi har fået af biblioteket. Det er et 
super skønt materiale, som både børn og voksne nyder godt af.  

Stauning Skole: Tak for lækkerier i.fm lærernes dag. Pædagogisk/fagligt arbejder vi pt 
med at skabe rammer for, hvordan vi får de bedst mulige vikar timer. 
Fællesuge med Børnehuset. Uge 43 starter Aula op på skole og SFO delen. I 



håndværk og design har vi renoveret vores FRUGT værdier. Skole hjem 
samtaler er igang. 

 

3. Tidspunkt 17.00 – 17.45 

 
DBA mål slås sammen med punkt 6. evt. opdelt i Børnehus og Skole (Jakob/Vibeke)
 - Se vedhæftede 
 
Til udarbejdelse af indsatser mm.: 
Forventningsafstemning og ramme sætning af forældresamarbejde er udarbejdet som et 

forventningspapir i Børnehuset. Skolen påtænker at lave et lignende papir. 
Jakob foreslår 2 mulige vej i arbejdet. Den ene kunne være at man på skolen 
laver et udkast til denne forventningsafstemning, og bestyrelsen efterfølgende 
præsenteres for arbejdet med tid afsat til kommentarer osv. Den anden 
mulighed kunne være at bestyrelsen deltager på et ”ekstra møde”, så der 
derved er et samarbejde omkring dette arbejde. Det besluttes at Marianne, 
Jette og Inge deltager. Mødet er på skolen den 27.11.19 fra kl 15-17. 

 

4. Tidspunkt 17.45 – 17.55 

        
Rusmiddelpolitik (Jette) – Se vedhæftede 
 
Til revidering: 
Rusmiddelpolitikken justeres, og der leves enkelte tilføjelser, og er dermed revideret. 
 

5. Tidspunkt 17.55 – 18.05 

        
Principper for klassekassen og klasseråd (Jakob) – Se vedlagte to filer 
 
Til vedtagelse: 
Der har manglet principper for klassekassen. Jakob har derfor nu udarbejdet et udkast. 

Der stilles spørgsmål ift. om det er rimeligt at indbetaling til klassekassen skal 
være frivillig. Dette er lovgivningsmæssigt besluttet, så enten fastholdes 
klassekassen eller også afskaffes den. Det besluttes at klassekassen skal 
fortsætte som hidtil, og at udkastet er godkendt som ny princip. Der laves en 
justering i klasserådsprincippet, som herefter godkendes. 

 

6. Tidspunkt 18.05 – 18.15 

        
Forventninger til skolen (Jakob /Jette) 
 
Til orientering/drøftelse: 
 
 
 

7. Tidspunkt 18.15 – 18.25 

        
Omsorgsplan (Jakob) – Se bilag 
 
Til revidering: 



Der er forskellige tilføjelser, rettelser og ligeså skal der tilføjes reaktioner for mindre børn 
ift. forældrenes skilsmisse. Jakob sender politikken til Vibeke.  

 

8. Tidspunkt 18.25 – 18.35 

        
Besparelser i RKSK (Jakob) 
 
Til orientering: 
Jakob orienterer omkring de besparelser, der berører os i Stauning helhed. 
 

9. Tidspunkt 18.35 – 18.55 

        
Data omkring skolen (Jakob) – Gennemgang af Nationale Test, Trivsel,   
forældretilfredshed, sygdom mm. 
 
Til orientering: 
Jakob giver en orientering ift. de forskellige data, og foreslår at dette punkt med fordel én 

gang årligt kan tildeles mere tid til gennemgang på fremadrettede 
bestyrelsesmøder, så resultaterne kan danne grundlag for drøftelse og 
forskellige input. Denne beslutning bakkes op. 

 

10. Tidspunkt 18.55 – 19.00 

        
Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget (X, Jakob) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Møde igen den 28.10 
 

11. Tidspunkt 19.00 – 19.10 

 
Meddelelser fra: 
 

 Formanden:  

 Forældrevalgte:  

 Personalet:  
 

 Ledelsen  
 
Til orientering: 
 
Formanden: Der er 62 tilmeldte foredraget den 24.10, og derfor er nu åbnet op for, at man 

kan komme og deltage på dagen. Børnehus og Skole betaler for det 
personale, som ønsker at deltage i foredraget. 

Forældrevalgte: Efterspørger en politik ift. hvem der betaler f.eks når et personale 
stopper eller har jubilæum? Aftalen er, at bestyrelsen henvender sig til 
Marianne og beder om at få købekort, EAN nummer, så der kan købes en 
gave til pågældende fra enten Børnehuset eller Skolen. En beskrivelse af, 
hvad der har været temaet på Børnehusets pædagogiske dag, og hvad der 
har været særligt fokus på. Agnethe efterspørger, hvilke punkter, der særligt 
skal arbejdes med fremadrettet. Der ønskes mulighed for, at man som 
forældregruppe evt. kan mødes og drøfte forskelligt ift. dagligdagen i 



Børnehuset, som herefter kan bringes videre som forslag til 
justeringer/forbedringer. Der aftales, at Vibeke og Agnethe drøfter dette 
videre, mhp at træffe en god og konstruktiv beslutning og ramme omkring 
sådan et tiltag, og ligeledes giver Vibeke udtryk for, at det er vigtigt, at man er 
konkret ift. hvad det er man ønsker mere deltaljeret info omkring ift. 
dagligdagen i diverse kvartalshilsner osv i Børnehuset i respekt for at 
tilgodese alle forældres behov for info/mulighed og ekstra tid til samtaler bedst 
muligt. 

Personalet: 
Ledelsen:  
Skolen: Jakob skal opereres i skulderen og er derfor sygemeldt fra på fredag og i første 

omgang ca 2-3 uger frem. 
Børnehus – Vi har denne uge fællesuge med skolen ift. fysiske formiddagsaktiviteter ugen 

ud og det kulminerer på fredag med sponsorløb. Vi har i Børnehuset fået ny 
cykel – luksus udgaven en el cykel med plads til 6 små glade børn, der skal 
på tur ud i Naturens Rige. Tusind tak til støtteforeningen for deres velvillighed 
og kæmpe indsats for, at vores drøm om en ny og ekstra cykle kunne gå i 
opfyldelse. Tak til bestyrelsen for hjælp ift. udvælgelse og ansættelse af ny 
pædagog i Børnehuset. Vi har vores traditionelle julehygge i Børnehuset den 
29.11 fra kl 13-15. Vibeke skal opereres den 5.11.19, og vil derefter have en 
længere sygemeldingsperiode. 

 

12. Tidspunkt 19.10 – 19.15 

 
Eventuelt 
 
Til orientering:   
Info om, at min institution er en ”svær størrelse”, fordi dokumenter osv er svære at få 

adgang til via telefonen. Dagtilbud kommer først omkring sommer 2020 på 
Aula. 

 
Med venlig hilsen 
 
Jette, Vibeke og Jakob 


